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P E R S B E R I C H T 

 

OVEREENKOMST VOOR BOUW SPORTHAL VAALS GETEKEND 
 

 

Vaals, 4 november 2014 
 

Op 3 november jl. is in Vaals een belangrijke stap gezet op de weg naar realisatie van 

een nieuwe sporthal. Bij de ondertekening van de overeenkomst waren aanwezig 

wethouder Paul de Graauw (Mensen en Voorzieningen)  en burgemeester Reg van Loo 

van de gemeente Vaals, directeur Ed Heijnen en Mark Vonken van Heton Vaals BV en de 

heren Roy Pellikaan en Jack Hazen (respectievelijk algemeen en commercieel directeur) 

van de firma Pellikaan. 

Burgemeester van Loo en directeur Heijnen van Heton Vaals BV ondertekenden de 

samenwerkingsovereenkomst tussen beide partijen.  

Heton wordt exploitant en eigenaar van het gebouw en is verantwoordelijk voor een 

gezonde exploitatie. De gemeente is verantwoordelijk voor beleid en prijsstelling voor 

gebruikers van de accommodatie. De firma Pellikaan uit Tilburg neemt de bouw voor 

haar rekening. Dit bedrijf heeft jarenlange ervaring met de bouw van 

sportaccommodaties. 

De betrokken partijen gaan nu de gedetailleerde planning verder uitwerken. Start van de 

bouw is naar verwachting in het voorjaar van 2015. De oplevering van de nieuwe 

sportaccommodatie is voorzien voor de tweede helft van 2015. 

 
Wethouder de Graauw is blij dat er nu vaart komt in de realisatie van de nieuwe sporthal. “Het 

is mooi dat er naast sporten voor de doelgroepen, ook aandacht is voor preventie van 

gezondheidsproblemen en het bevorderen van de fysieke en geestelijke gezondheid door sport 

en beweging.”  

Burgemeester van Loo: “Deze accommodatie is een belangrijk project voor de gemeente. De 

verenigingen krijgen een eigentijds onderkomen. Maar de nieuwe hal is ook voor de toekomst 

belangrijk. Wij benaderen sport vanuit een totaalconcept en letten daarbij ook op aspecten van 

veiligheid, sociale samenhang, preventie en leefbaarheid. Sport kan daarbij helpen.”  

 

Nieuwe samenwerkingsvorm 

Heton is sinds 1996 actief in het beheer van sportvoorzieningen. Een nieuw aspect in deze 

samenwerking is het feit, dat Heton het eigendom voor zijn rekening neemt. Heton gaat zich 

nadrukkelijk ook bemoeien met de inhoud van het sportaanbod.  
Directeur Ed Heijnen: “Ons concept is gestoeld op ondersteuning van de breedtesport, 

bewegingsonderwijs en zorg.  Dit laatste met het oog op het zo lang mogelijk blijven meedoen 

in de samenleving. Bewegen en sport hebben een positief effect op zowel de fysieke als 

geestelijke gezondheid. Vaals is daarin al heel ver.”  
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Directeur Pellikaan van de gelijknamige firma: “De vraag naar sport en vermaak krijgt hier  

een nieuwe invulling. Wat dat betreft is Vaals een mooi voorbeeld voor andere gemeenten 

die plannen hebben op dit gebied.” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wat ging vooraf? 

In december 2013 besloot de gemeenteraad een nieuwe sporthal aan de Sneeuwberglaan te 

bouwen. De nieuwe sporthal wordt een totaalconcept, waarbij zorg, onderwijs, 

verenigingsleven en innovatie hand in hand gaan. Vaals krijgt daarmee een adequate en 

toekomstbestendige sportvoorziening, die tevens wordt gebruikt als sportvoorziening voor de 

twee basisscholen van de brede school en mogelijk ook kan dienen als ontmoetingsruimte. 

 

Inventarisatie wensen 

In het voorjaar van 2014 hebben gemeente en Heton informatiebijeenkomsten voor 

(potentiële) gebruikers van de sporthal gehouden. Daar konden de vertegenwoordigers van 

verenigingen, maatschappelijke organisaties en onderwijs hun wensen en aandachtspunten 

kenbaar maken. Daardoor kan er zoveel mogelijk rekening worden gehouden met wensen en 

suggesties van de doelgroepen.  
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